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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:1085 Filialbibliotek och skolsäkerhet

I många mindre orter är förutsättningen för att kunna ha bibliotek att dessa är 
filialer till ett huvudbibliotek inne i centralorten. Ofta har dessa filialbibliotek 
medvetet förlagts i skol-/förskolebyggnader för att kunna nyttja lokaler bäst 
möjligt.

Dessa bibliotek används ofta som skolbibliotek. Regeringen har ökat kraven på 
tillgång till skolbibliotek, och det är i dagsläget svårt att veta om dessa bibliotek 
får räknas samt hur små skolor ska vara för att dessa bibliotek ska kunna räknas 
som skolbibliotek.

I skolsäkerhetsutredningen föreslås samtidigt hårdare krav för publika 
verksamheter i skolbyggnader. Det är i grunden förståeligt, men det kan 
samtidigt komma att bli svårt för filialbibliotekens fortsatta existens i många 
byar och på mindre orter om förslagen skulle innebära att offentligheten stängs 
ute från biblioteken på grund av deras placering i en skola.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

Hur tänker statsrådet agera för att regeringens politik inte ska leda till sämre 
tillgång till bibliotek och skolbibliotek på mindre orter?

………………………………………

Niels Paarup-Petersen (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-23
Besvaras senast
2025-04-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


